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De fractie heeft de volgende vragen:

In de nacht van zaterdag op zondag is het kunstgrasveld van DVO’60 vernield, waarschijnlijk door 
brandstichting.

Sportpark Hulsdonk is dit jaar meerdere keren onderwerp geweest van brandstichting/vandalisme.

Ten aanzien van de laatste gebeurtenis afgelopen weekend heeft onze fractie vernomen dat het 
contact met de gemeente goed is. Hulp is aangeboden en toegezegd is dat het kunstgrasveld zal 
worden hersteld.

Dit brengt onze fractie tot de volgende vragen:

1. Kunt u aangeven wanneer het kunstgrasveld weer in gebruik kan worden genomen?
2. Welke maatregelen heeft u in samenspraak met onder meer de verenigingen en de politie 

genomen naar aanleiding van de eerdere gebeurtenissen dit jaar?
3. Acht u aanvullende maatregelen gewenst? Dit in samenspraak met de gebruikers van 

sportpark Hulsdonk en politie.

Namens de fractie van PvdA, 
Michael Yap



Wij beantwoorden de vraag als volgt:

1. Nee, op dit moment is dat nog niet bekend. Inspectie heeft op maandag 20 november 
plaatsgevonden. Duidelijk is dat een groot deel van het kunstgras vervangen moet worden. De 
leverancier stelt alles in het werk om het kunstgrasveld op zo’n kort mogelijke termijn weer 
beschikbaar te hebben. De verwachting is dat voor het beschikbaar krijgen van het benodigde 
budget een raadsbesluit nodig is. Wij zullen u hierover zo snel mogelijk informeren en rekenen 
op uw medewerking om tot snelle besluitvorming te komen.

2. Er zijn nog geen maatregelen genomen. Niet alle incidenten hoeven bij ons gemeld te worden. 
Alleen die incidenten die betrekking hebben op eigendommen van gemeenten zijn bij ons 
gemeld. De gemeente heeft goed contact met de verenigingen die op sportpark Hulsdonk actief 
zijn. Naar aanleiding van de meest recente gebeurtenis gaat de gemeente in gesprek met de 
gebruikers van het sportpark.

3. Of er aanvullende maatregelen noodzakelijk zijn zal blijken uit de gesprekken die de gemeente 
gaat voeren met de gebruikers van het sportpark en de politie.

Met vriendelijke groet,

Namens het college van burgemeester en wethouders,

M.A.C.M.J. van Ginderen


